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SABAH ARŞİVİNDEN SABAH ARŞİVİNDEN 
GAZİANTEPGAZİANTEP

Gaziantep Sanayi Odası 
seçimlerin yıldızı oldu 

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

23 Ocak 2013 tarihli yazısıdır.

Erdoğan 
Gaziantep’teydi… 

2’DE

“Yüzyıl bir lira kira ile oturun 
deseler kabul etmeyeceğiz”

4’TE

4’TE

4’TE

Başbakan Erdoğan yılın ilk yurtiçi gezisini 
Gaziantep’e yaptı. Bütün medya Erdoğan’la 
birlikte olunca, Türkiye’de bir Gaziantep 
rüzgarı esti.

Salı günü grup toplantısında da 
Gaziantep’i anlatmaya devam etmesi ve 
video gösterisi bizi tekrar gündeme taşıdı.

 Başbakan Gaziantep’e neden geldi?
Rutin bir program mı? Sırf Uzel’in 

oğlunun nikah törenine katılıp bu arada 
bir de fari doktora almak için mi? Sınırdan 
Suriye’ye gürlemek için mi?  Güneydoğu’ya 
mesaj vermek için mi?

Veya…

Haksızlığa uğradıklarını 
söyleyen Örnek Sanayiciler öfkeli: 

KÜSGET müdürü yardımcı 
olmuyor… “Gerekirse Birleşmiş 
Milletlere başvuracağız” Örnek 
Sanayicilerin içinde bulundukları 
hukuki karışıklık üzerinde durmaya, 
sorunlarını yansıtmaya çalışacağız. 
Örnek Sanayicilerle ve KÜSGET Bölge 
Müdürü ile görüştük. 

TOBB Seçimlerinde GTO ve 
Borsa da kazanımlarda bulundu 

TOBB Genel Kurulu'nda bin 
351 kayıtlı delegeden bin 265'i oy 
kullandı. 60'ıncı Seçimli Olağan Genel 
Kurul'da seçime tek aday olarak giren 
Hisarcıklıoğlu, bin 257 delegenin 
oyunu alarak genel başkanlık 
koltuğuna yeniden oturdu. Gaziantep 
Sanayi Odası Başkanı Nejat Koçer 
de TOBB Yönetim Kurulu üyeliğine 
yeniden seçildi.

Abdülhamit Gül’den tartışma yaratan çıkış:

Ergenekon davaları büyük 
bir kurgu ve kumpastı

TBMM Genel Kurulu’nda Cumhurbaşkanlığı’nın bütçe görüşmeleri 
sırasında AKP Grup Başkanvekili Abdülhamit Gül ve İYİ Parti Grup 
Başkanvekili Turhan Çömez arasında dikkat çeken bir diyalog geçti.

AKP Grup Başkanvekili 
Abdülhamit Gül’ün “17-
25 Aralık operasyonu 
kurmaca, düzmece 
birtakım belgelerle 
kurgulanan bir kumpas 
girişimidir. Tıpkı 
Ergenekon davalarında 
olduğu gibi burada da 
büyük bir kurgu söz 
konusudur” sözlerine 
Ergenekon davasında 
yargılananlardan İYİ 
Parti Grup Başkanvekili 
Turhan Çömez’den tepki 
geldi.

Gaziantep Bölge İdare Mahkemesi 
6. İdari Dava Dairesi’nden örnek karar

Kamu görevlilerine soruşturma izni 
vermeyen valiliğin kararını iptal etti

Antep’te mahkeme, depremde 25 kişinin öldüğü Hasoğlu 
Apartmanı ile ilgili sekiz kamu görevlisi hakkında soruşturma 
izni vermeyen Adıyaman Valiliği'nin kararını iptal etti.

Antep’te yasadışı 
bahis operasyonu

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, 
sosyal medya hesabından yaptığı 
paylaşımda, "54 ilde 'yasa dışı 
bahis' suçuna yönelik düzenlenen 
'SİBERAĞ-12' operasyonlarında 319 
şüpheli yakalandı" ifadesini kulandı.

4’TE

İnsan Hakları Derneği, 16-17 Kasım 2002 yılındaki Genel Kurulu’nda 19 Aralık Gününü 
“Cezaevlerinde İnsan Hakları İçin Mücadele ve Dayanışma Günü” olarak ilan etti

Hapishaneler, insan hakları 
ihlal merkezlerine dönüştü

İnsan Hakları Derneği Gaziantep Şubesi Yönetim Kurulu Üyesi Mustafa Bayram, ‘’Hapishaneler, birçok sorunun 
sürekli hale geldiği ve mahpus yaşamını tehdit eden uygulamalar ile birer insan hakları ihlal merkezlerine 
dönüştü. Tecrit ve izolasyon, işkence ve kötü muamele, 2 çıplak arama, sosyal hakların engellenmesi, zorunlu sevk 
ve sürgünler, hasta mahpusların tedavi haklarının engellenmesi, idari gözlem kurulu kararları ile tahliyelerin 
engellenmesi, şüpheli ölümler gibi yaşam hakkını ortadan kaldıran birçok ihlal meydana geliyor’’ dedi. 

Hapishanelerde toplamda 
378 bin 657 tutuklu ve 
hükümlü bulunuyor

Türkiye’de 406 açık ve kapalı 
hapishanelerde toplamda 378 
bin 657 tutuklu ve hükümlünün 
bulunduğunu hatırlatan Bayram, 
‘’0-6 yaş arası 759 çocuk anneleriyle 
birlikte hapishanelerde tutuluyor. 
Türkiye hapishanelerinde Nisan 
2022 yılında yapmış olduğumuz 
tespitlerimize göre, 651’i ağır 
olmak üzere bin 517 hasta mahpus 
bulunuyor. Bu sayının çok daha 
fazla olduğunu biliyoruz, ancak; 
Adalet Bakanlığı bu konuda da ilgili 
verileri kamuoyu ile paylaşmıyor’’ 
eleştirisinde bulundu. 

Kapanan iş yeri sayısı 
yeni açılandan daha fazla

4’TE

Uluslararası karayolu taşımacılığında tır 
şoförlerinin vize sorununun halen çözülmemesi 
lojistik sektörüne darbe vurdu. Yurt dışına ürün 

götüren firmaların işleri yüzde 50 oranında azaldı

Vize sorunu lojistik 
sektörüne büyük darbe vurdu

Gaziantep Umum Nakliyatçılar Odası 
ve Kooperatif Başkanı Zafer Aydıngüler, 
‘’Şoförlere vize verilmediği için firmalar 
yüzde 50 kapasite ile çalışıyor. Bir ürünün 
ihracatının engellenmesi hem firmaya hem de 
ülke ekonomisine zarar veriyor. Dolayısıyla 
Dışişleri Bakanlığı, vize sorununu bir an önce 
çözmeli’’ çağrısında bulundu. Zafer Aydıngüler

2 bin taraftara 
bilet hediye edecek

Şehitkâmil Belediye Başkanı Umut Yılmaz, 
Süper Lig'in 17. Haftasında oynanacak Gaziantep 
FK-Antalyaspor karşılaşmasında 2 bin taraftara 
bilet hediye edeceklerini söyledi. 4’TE

Dünyanın en iyi öğretmeni listesinde 
bulunan Livaneli öğrencilerle buluştu

İyimser olun ve öz 
yeterliliklerinizin 
farkına varın 4’TE

Artık kaçak ve tıkanıklıklar 
elektronik cihazlarla tespit ediliyor

23 yıldan beri Antep’e hizmet sunan Lider 
Kanalizasyon ve Kanal Görüntüleme, 
son teknolojik aletlerle tuvalet, banyo ve 
mutfaktaki tıkanıklığı açma, kanal açma, 
rögar bulma ve temizleme, vidanjör ile su 
çekilmesi gibi işlemleri yapıyor. 4’TE

Mesut Alkava



GEREKLİ TELEFONLAR 
Yangın İhbar    110
Acil Yardım   112
Polis Yardım    155
Jandarma Yardım    156
Trafik Yardım   154
Kanalizasyon ve Su   185
Elektrik Arıza   186
Cenaze hizmetleri    188
Alo Zabıta    153
Kablo TV Arıza    126

RESMİ DAİRELER 
Valilik       342 231 03 13
Emniyet Müdürlüğü     342 230 18 30
İl Jandarma Komutanlığı    342 338 78 40
Adliye       342 321 36 36
İL Turizm Müdürlüğü     342 230 59 69
İl Kültür Müdürlüğü      342 232 18 58
İl Müftülüğü     342 220 13 57
Türk Telekom      342 230 36 66

ÜNİVERSİTELER  ve HASTANELER
Gaziantep Üniversitesi     342 360 12 00
Hasan Kalyoncu Üniversitesi     342 321 21 00
Dr. Ersin Arslan Hastanesi     342 221 07 00
25 Aralık Devlet Hastanesi     342 338 17 31
Sevgi Hastanesi      342 220 60 60

ULAŞIM 
HAVAŞ        342 215 22 63
THY        342 320 15 65
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EKONOMİ
HABERLERİ

ŞAHİNBEY NÖBETÇİ ECZANELER
OKUTUCU ECZANESİ

Bey Mahallesi İstasyon Caddesi No:13/F (Özel Hayat 
Hastanesi Yanı ) / ŞAHİNBEY

Telefon : 03422303399
GAZIANTEP ECZANESI

Onur Mh. 7 Nolu Cd. No:51/A (Onur Sağlık Ocağı 
Karşısı, Yukarıbayır Su Deposu Civari) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0 342 3364954
İHSAN ECZANESİ

OCAKLAR MAHALLESİ 97181 SOK.12/A (Ocaklar 
Karakolu Arkası ) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0531 772 44 79
İCONOVA ECZANESİ

15 TEMMUZ MAH.PROF.NECMETTİN ERBAKAN 
CAD.NO:74MF (PRİME MALL AVM YANI) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 503 03 33
ASLIHAN ECZANESİ

Karataş 1. Bölge Akkent Mah.(Akkent Parkı Durağı-
Shell Civarı-Cergibozan Arkası) / ŞAHİNBEY

Telefon : 03429992281
ZEYNEP TADİK ECZANESİ

Guneykent mah.universite bulvari 383 /b ( universitden 
burc kavsagina giderken solda) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 999 5882
YEDİTEPE ECZANESİ

Yeditepe mahallesi 85083 nolu sokak No: 23/A Şahinbey 
ilçe sağlık müdürlüğü yanı / ŞAHİNBEY

Telefon : 0534 686 00 27
ARZIK ECZANESİ

ERTUĞRUL GAZİ MAH. SU YOLU CAD. NO:157 
/H (KARATAŞ GÜNEŞ MAH. YOLU ÜZERİ, 

CERGİBOZANLAR ÇAPRAZI ) (ALPET PETROLDEN 
300 METRE SONRA) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0530 393 69 59

ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER
GÜLCAN ECZANESİ

Mücahitler Mah. Gazimuhtarpaşa Bulv. No:69/D 
(NCR Hospital Karşısı - Anatolian Otel Çarprazı) / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 324 34 21

ÖZTAN ECZANESİ
İncilipınar Mh.Sani Konukoğlu Hastanesi Arkası Uğur 

Plaza ŞEHİTKAMİL /
 ŞEHİTKAMİL

Telefon : 03423253434
ELGİN ECZANESİ

Emek Mh.Cemil Alevli Cd.Cahit Nakıboğlu İlköğretim 
Okulu Karşısı / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 342 3222240
ÖZGÜR ECZANESİ

kavaklık mahallesi ordu caddesi no:22/C / 
ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 220 08 02
ŞEYMA ECZANESİ

29 Ekim Mahallesi 81053 Nolu Sokak No:30/B ( 141 
Nolu Taziye Evi Karşısı) / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0 507 227 27 29

GÜVEN ECZANESİ
Kayaönü Mh.59.Sk.No:8 (Safir ve Elit Otel Arkası-Zafer 

Petrol Arkası- Güvenpark Karşısı) / 
ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0 342 3232327
SEMİH ECZANESİ

Gazikent Burak Mahallesi 06056 Nolu Sokak Şehit Aytaç 
Baran SP. Altı. No:3 Dükkan 2 (Mis Unlu Mamülleri 

Arkası) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 502 07 48

NÖBETÇİ ECZANELERKURUCULARI: Osman TUZCU
Aykut TUZCU

Gazetemiz çalışanları TGC üyesidir.

İmtiyaz Sahibi ve
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Nurgün BALCIOĞLU
Hukuk Danışmanı

Av. Sıddık Emrah YILMAZ
Yayın Türü

Yerel Süreli Yayın
UETS Adresi: 15513-15569-70521

Yönetim Yeri
Kavaklık Mahallesi Kavaklık Caddesi 

No:6/1
Tel: 0342 215 42 59  

Basım Yeri
Ekspres Gazetesi Tesisleri

Aydınbaba Mah. 57017 Nolu Sokak
Şahinbey/GAZİANTEP

Dağıtım
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

i

Erdoğan 
Gaziantep’teydi… 

Aykut Tuzcu’nun 
23 Ocak 2013

tarihli yazısıdır

Salı günü grup toplantısında da 
Gaziantep’i anlatmaya devam etmesi 
ve video gösterisi bizi tekrar gündeme 
taşıdı.

 Başbakan Gaziantep’e neden geldi?
Rutin bir program mı? Sırf Uzel’in 

oğlunun nikah törenine katılıp bu 
arada bir de fari doktora almak için mi? 
Sınırdan Suriye’ye gürlemek için mi?  
Güneydoğu’ya mesaj vermek için mi?

Veya…
Anayasa, başkanlık, yerel seçimler, 

Cumhurbaşkanlığı seçimi için uzun 
soluklu bir maratonun startı mı verildi, 
Gaziantep’te?

 Başbakan Erdoğan’a ilhamı Gaziantep 
Organize Sanayi Bölgesi verdi.

GAOSB Bölge Müdürü Cengiz 
Şimşek ve ekibinin hazırladıkları 
kapsamlı rapordaki, 6’ıncı ve 7’inci 
Sanayi Bölgeleri Erdoğan’ın adeta aklını 
başından aldı.

Gaziantep’in üretim, istihdam ve 
ihracat rakamları Başbakan’ı coşturdu, 
neden Diyarbakır ve bölgenin diğer 
kentleri böyle değil diye hayıflandırdı.

 Başbakanı heyecanlandıran ikinci 
olay, daha önce tahmin edemediği belli, 
Nizip’teki candan karşılanışı, halkın 
içten yakınlığı ve sevgi gösterileri 
oldu. Şimdiye kadar gördüklerinin 

fevkinde ve de çok duygulanmış 
olmalı ki, “Nizip görülmeye değerdi. 
Caddeler boyunca farklı bir heyecanı 
gördük. Nizip’te büyük bir coşku ile 
karşılandık” demek ihtiyacını hissetti. 
Bunun da kredisi hiç şüphesiz AK Parti 
Nizip Milletvekili Mehmet Sarı’ya gitti.

Batı’da gazetecilerin böyle gezilerde 
‘highlight events’ dedikleri, yani 
gezinin en önemli iki olayı bunlardı

 İlçe Belediyelerini zaten tanıyor. 
Erdoğan’ın yakınında bulunan, 
Gaziantep’e dışardan gelen medya 
mensuplarından edindiğim izlenim, 
Tahmazoğlu’nun performansının 
Erdoğan’ın tahmininin üzerine çıktığı 
için beğeniyle izlediği şeklinde.

 Erdoğan, nikah mizansenini çok 
seviyor ve eksik etmiyor. Çünkü 
severek verdiği ‘çoğalın’ mesajı onun 
gelecek kaygısını bir nebze olsun 
gideriyor. Türkiye bu şovu ne kadar ilgi 
ile izliyor, kestiremiyorum.

 Gelelim ayrıntılara…
Başbakan’a acaba ne söyleniyor ki, her 

seferinde aynı nakaratı söylüyor:
“Gaziantep 10 sene önce siz 

geldiğimizde bir kasabaydı! Şimdi ise 
görüyorsunuz, bir marka kent…”

Böyle konuşmak için ya 
insafsız olmak, ya da yeterince 

bilgilendirilmemiş olmak gerekir. 
Çünkü, ne Gaziantep 10 sene önce bir 
kasabaydı, ne de bugün bir ‘marka’ 
şehir! Bu güzel ve bize ödül de 
kazandıran ‘ünvan’ sadece Gaziantep’in 
önüne konmuş, heyecan verici bir 
hedeftir.

Böyle olmasa devletin valisi, 
“Maalesef Gaziantep’in yüzde 70’ 
gecekondu” der miydi?

Aslında bu konuya en güzel ve 
gerçekçi yorumu, bir devlet adamı 
gibi konuşan İl Genel Meclisi Başkanı 
Menderes Karaduman getirmişti:

“Kimse kimseyi kandırmasın. Herşeyi 
çok abartıyoruz, gerçeklerden ayrı 
yaşıyoruz. Gaziantep’te bahsedildiği 
ve gösterilmeye çalışıldığı gibi işler o 
kadar da iyi gitmiyor…”

 Benim kişisel izlenimim, Büyükşehir 
Belediye Başkanı Dr. Asım Güzelbey’in, 
Başbakan’ın nezdinde eski yeri ve 
prestiji kalmadı. Eski AK Parti İl 
Başkanı Ökkeş Eruslu’ya iltifat edip, 
“Biraz konuşalım…” demesini ben 
eski dostuna buruk bir mesajolarak 
algıladım. Yakın geçmişte tarafını 
yanlış belirlediğini anlamış gibi 
hissettim!

 Mazıcıoğlu, “Bizde birlik ve 
beraberlik devam ettiği sürece 

terör olmaz” diyor. Ne alakası var! 
Gaziantep’te menfaat beraberliği vardır, 
burası lojistik bir merkezdir.

Ama bir de doğru bir teşhiste 
bulunuyor, “Gaziantep, vakit geçiren 
değil, aşın ve işin olduğu, herkese fırsat 
sunan bir şehirdir” diyor.

 Dıyarbakırlı eski Devlet Bakanı Salim 
Ensarioğlu, Başbakan’ın Diyarbakır’ı 
Antep ile mukayese etmesine karşı 
çıkıyor, “Aynı koşullarda yarışan iki 
şehir değiliz” diyor.

Bölgenin ileri gelenleri de zaten 
Gaziantep’i bir Güneydoğu şehri olarak 
kabul etmiyor, Gaziantep çok başka 
demekle yetiniyorlar.

 Başbakan Erdoğan, Mehmet 
Erdoğan’ın söylediğine göre, bundan 
sonra, “Her gittiğim yerde Gaziantep’i 
bir ‘ekol’ olarak anlatacağım” demiş.

Eğer Gaziantep bir ‘ekol’ ise, başka 
illere de örnek olarak gösterilecekse, o 
illerde de aynı koşulların oluşturulması 
lazım. Bu mümkün müdür?

Bence, işin doğrusu, “Gaziantep, 
nevi şahsına münhasır” bir kenttir! 
Kopyalanması zor değil, imkansızdır!

Başbakan Erdoğan yılın ilk yurtiçi 
gezisini Gaziantep’e yaptı. Bütün 
medya Erdoğan’la birlikte olunca, 
Türkiye’de bir Gaziantep rüzgarı esti.

Türk-İş 29 bin 
583 lira istedi

Geçinemiyoruz 
bunu söylüyoruz

2025 yılında geçerli olacak asgari ücrete ilişkin beklentilerini açıklayan Türk-İş Başkanı 
Ergün Atalay, taleplerinin yüzde 45 zam ve yüzde 20 refah payı ile 29 bin 583 lira olduğunu 
söyledi. Atalay, bu rakamın altında bir ücret verilirse karara imza atmayacaklarını açıkladı.

Asgari Ücret Tespit Komisyonu'nun üçüncü 
toplantısı gerçekleştirilmişti. Toplantının 
ardından açıklama yapan Türk-İş Genel 
Başkan Yardımcısı Ramazan Ağar, toplantı 
sonrası gazetecilere yaptığı açılamada işveren 
tarafının "hiç rakam söylemediğini" belirtmiş, 
kendilerinin de rakam söylemediğini ifade 
etmişti.

Ağar, "Geçinemiyoruz, bunu söylüyoruz. Biz 
rakam söylersek bu işin altından kalkamayız. 
Rakam söylemek ne kolayı. Bu rakam 
söyleyenler içinde büyük rakam söyleyenler 
var, makul söyleyenler var, az söyleyenler var. 
Biz milleti beklentiye sokmanın bir anlamı 
yok, beklentileri ortaya koyup açıklamaları 
lazım. Komisyonun büyük bir sorumluluğu 
var. Bu sorumluluğu biz taşıyoruz, bundan 
sonra da taşıyacağız. Rakamı ya işverene ya da 
hükümete sorun" demişti.

Asgari Ücret Tespit Komisyonu'nun üçüncü 
toplantısında da rakam konuşulmamasına 
yönelik tepkiler üzerine Türk-İş,  asgari ücret 
talebinin bugün kamuoyu ile paylaşılacağı 
bildirmişti.

Türk-İş Başkanı Ergün Atalay, asgari ücrete 
yönelik taleplerini açıkladı. Atalay, bugüne 
kadar yapılan 3 toplantıda da hükümet ve 
işveren tarafının bir rakam söylemediğini 
belirterek, asgari ücret taleplerinin yüzde 45 
zam ve yüzde 20 refah payı ile 29 bin 583 TL 
olduğunu söyledi. 

Atalay, açıklamasında şunları söyledi:
"Asgari ücretin belirlenmesinde anti 

demokratik, 12 Eylül'den kalma bir yapı var. 
Bizim dışımızda Hak-İş ve DİSK de var. Buraya 
gelmeden önce onlarla da görüşüp, fikirlerini 
aldım.

Asgari Ücret Tespit Komisyonu bugüne kadar 
3 toplantı yaptı ancak bir rakam çıkmadı.

Maalesef çalışanların çoğu artık asgari ücret 
alıyor, şu anda asgari ücret geçim ücreti olmuş 
durumda. Asgari ücret büyük oranda özel 
sektörü ilgilendiriyor.

Ülkede kirada, doğalgazda, gıdada, eğitimde 
fiyat artışları ortada. Şu anda asgari ücretin 
alım gücü 11 bin lira civarına düşmüş 
durumda. Alım gücü emeklinin de, kamu 
işçisinin de düştü.

Şu anda herkes bir rakam veriyor, 28 binden 
50 bine kadar giden.

Türk-İş Başkanlar Kurulu olarak ise asgari 
ücret talebimiz en az 29 bin 583 liradır. 
Enflasyon artı yüzde 20 refah payı olarak bu 
rakamı belirledik. Hazine ve Maliye Bakanı 
Mehmet Şimşek, hep diyor ya ekonomi iyiye 
gidiyor diye, o zaman versinler refah payını.

Talebimiz bu, bunu getirirlerse burada oluruz 
getirmezlerse masada olmayız." T24

TCMB açıklamasında şöyle denildi:"Türkiye’nin 
yurt dışı varlıkları ile yurt dışına olan 
yükümlülüklerinin farkı olarak tanımlanan net 
UYP, 2023 yıl sonunda -317,0 milyar ABD doları 
iken 2024 Ekim sonunda -288,9 milyar ABD doları 
seviyesinde gerçekleşmiştir.

Varlıklar alt kalemleri incelendiğinde, rezerv 
varlıklar kalemi 2023 yıl sonuna göre % 13,4 
oranında artışla 159,8 milyar ABD doları, diğer 
yatırımlar kalemi % 7,4 oranında artışla 133,4 
milyar ABD doları seviyesinde gerçekleşmiştir.

Diğer yatırımlar alt kalemlerinden bankaların 
Yabancı Para ve Türk Lirası cinsinden efektif ve 
mevduatları % 4,8 oranında artışla 48,7 milyar 

ABD doları olmuştur.
Yükümlülükler alt kalemleri incelendiğinde, 

doğrudan yatırımlar (sermaye ve diğer sermaye) 
piyasa değeri ile döviz kurlarındaki değişimlerin 
de etkisiyle 2023 yıl sonuna göre % 8,2 oranında 
azalışla 178,2 milyar ABD doları seviyesinde 
gerçekleşmiştir.

Portföy yatırımları 2023 yıl sonuna göre % 
20,6 oranında artışla 116,3 milyar ABD doları 
olmuştur. Yurt dışı yerleşiklerin hisse senedi stoku 
2023 yıl sonuna göre % 3,3 oranında artışla 30,5 
milyar ABD doları olurken, yurt dışı yerleşiklerin 
mülkiyetindeki DİBS stoku 16,1 milyar ABD doları, 
Hazine’nin tahvil stoku (yurt içi yerleşiklerce alınan 

tahvil stoku düşüldükten sonra) ise % 1,0 azalışla 
42,1 milyar ABD doları seviyesinde gerçekleşmiştir.

Aynı dönemde, diğer yatırımlar 2023 yıl sonuna 
göre % 0,7 oranında artarak 361,5 milyar ABD 
doları olmuştur. Yurt dışı yerleşiklerin yurt içi 
yerleşik bankalardaki Yabancı Para mevduatı, 2023 
yıl sonuna göre % 6,1 oranında azalarak 40,6 milyar 
ABD doları olurken, TL mevduatı % 37,4 oranında 
artarak 23,4 milyar ABD doları olmuştur.

Bankaların toplam kredi stoku % 14,2 oranında 
artarak 71,4 milyar ABD doları olurken, diğer 
sektörlerin toplam kredi stoku % 0,1 oranında 
artarak 99,9 milyar ABD doları düzeyinde 
gerçekleşmiştir." T24

Uluslararası Yatırım Pozisyonu açık verdi
Türkiye Cumhuriyet Merkez Bankası'na (TCMB) göre, 2024 Ekim sonu itibarıyla, Uluslararası Yatırım 

Pozisyonu (UYP) verilerine göre, Türkiye’nin yurt dışı varlıkları, 2023 yıl sonuna göre yüzde 10,4 oranında 
artışla 367,2 milyar dolar, yükümlülükleri ise yüzde 1 oranında artışla 656,0 milyar dolar olarak gerçekleşti.

Dünya yazarı ve CHP milletvekili Ümit Özlale, açlık ve 
yoksulluk sınırına ilişkin olarak, ''Açlık sınırı gibi yoksulluk 
sı¬nırı hesaplamaları da güncel tüketim eğilimlerine ve gıda 
harcamalarının bütçe içindeki değişen oranına göre revize 
edilmeli'' dedi. 

TÜRK-İŞ'in yoksulluk sınırını he¬saplarken gıdaya yapılması 
gereken asgari harcamayı tespit edip gıda¬nın toplam harcama 
içindeki payı¬nı kullandığını aktaran Özlale, yazısında şunları 
söyledi:

''Buradaki önemli eksik TÜRK-İŞ’in gıda harcamalarının 
top¬lam tüketim harcamaları içindeki pa¬yını uzun yıllar sabit 
tutması. TÜRK-İŞ, TÜİK’in 2003–2004 Hanehalkı Tüketim 
Harcamaları Anketi’ni baz alıp gıda harcamalarının toplam 
tüke¬tim harcamaları içindeki payını yüz¬de 30,70 olarak 
kullanıyor. Gerisi ise standart: Açlık sınırını 30,7’ye böl 100 ile 
çarp! Yani yoksulluk sınırı açlık sı¬nırının 3,26 katı oluyor.

Oysa biliyoruz ki gıda harcamala¬rının toplam harcamalar 
içindeki pa¬yı ve yoksulluğun tanımı zaman için¬de değişiyor. 
Örneğin TÜİK verileri¬ne göre 2003’te Türkiye’deki toplam 
harcamaların %27,5’i gıda ve alkolsüz içeceklere yapılırken 
bu oran 2012’de %19,6, 2019’da ise %20,8 oldu. Eğer buna 
ev dışı gıda harcamasını dahil edersek oran %27,3’e çıkıyor. 
Dola¬yısıyla eğer sadece gıda harcamasını kullanırsak yoksulluk 
sınırı açlık sını¬rının 4,79 katı oluyor. Bana sorarsanız daha 
doğru bir yoksulluk tanımı ev dı¬şı gıda tüketimini de dahil 
etmeli zira çalışanların önemli bir kısmı öğle ye¬meklerine para 
ödemek zorunda.

Özetle, açlık sınırı gibi yoksulluk sı¬nırı hesaplamaları da 
güncel tüketim eğilimlerine ve gıda harcamalarının bütçe 
içindeki değişen oranına göre revize edilmeli. Yine de, mevcut 
veri¬lerle bile TÜRK-İŞ’in açlık sınırından yoksulluk sınırına 
geçerken düşük bir çarpan kullandığını ve yoksulluk sını¬rının 
açıklanandan daha yüksek olma¬sı gerektiğini söyleyebiliriz. 
Yani ül¬kemizdeki yoksul sayısı sendikaların yaptığı 
hesaplamaların öngördüğün¬den daha bile fazla olabilir.'' T24

Açlık ve yoksulluk 
oranı revize edilmeli
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Örnek Sanayicilerin içinde 
bulundukları hukuki karışıklık 
üzerinde durmaya, sorunlarını 
yansıtmaya çalışacağız. 

Örnek Sanayicilerle ve KÜSGET 
Bölge Müdürü ile görüştük. Örnek 
Sanayideki işyerlerinin bugünkü 
durumunu anlattılar.

ÖRNEK SANAYİCİLER 
Örnek Sanayici Siteleri 

Dayanışma ve Geliştirme 
Derneğinden oluşan 10 üye 
sorunlarının çok büyük ve bir 
an önce çözülmesi gerektiğini 
vurgulayarak şöyle diyorlar: 
«15 yıl önce hükümet ve Yapı 
Kooperatifi arasında yapılan 
bir anlaşmaya sadık kalınmadı. 
Bu nedenle bugün çok güç, 
içinden çıkılması hayli zor bir 
durumla karşı karşıyayız. Bize 
şimdi içinde bulunduğumuz 
işyerlerinin mülkiyet hakkının, 
inşaatlar bittiğinde devredileceği 
söylenmişti. Örnek iş yapan 
sanayicileri desteklemek 
amacıyla Bakanlar Kurulu iyi 
niyetli kararnameler çıkarmıştı. 

Buna göre KÜSGET Müdürü 
ile sanayiciler arasında ön satış 
sözleşmeleri yapılmış, noter 
tarafından da onaylanmıştı.

Bize tahsis edilen iş yerleri için 
şunu demişlerdi: «Ödemeyi 10 
yılda yapacaksınız, ilk yıl para 
vermeyeceksiniz. Geriye kalan 9 
yıl taksitle ödeme yapacaksınız, 
bu miktar da işyerlerinin esas 
mülkiyet bedelinden düşülecek.» 

Şimdi aradan 15 yıl geçmesine 
rağmen KÜSGET ve Küçük 
Sanayi Kooperatifine iş yerlerinin 
tapularının verileceği söylendiği 
halde, bize «kiracısınız» diyorlar. 
Üstelik geçmiş yıllar için de borçlu 
çıkarılıyoruz. Bazı arkadaşlarımıza 
geçmişte para vermeden 
oturduktarı için borçlu olduklarını 
bildiren yazılar geldi. 3-4 milyon 
lira borç isteniyor, aylık kira için 
de 50-60 bin lira fiyat isteniyor. Biz 
yıllardır bu işyerleri mülkiyetimize 
geçecek diye beklerken şimdi 
kiracı durumuna düşürüldük. 
Başta tüm işlemlerle Sanayi ve 
Ticaret Bakanlığı muhatap iken 

sonradan Maliye Bakanlığı devreye 
girdi. Milli Emlak Müdürlüğü bize 
«şagil» deyimi kullanıyor, «işgalci» 
diyorlar. Bunların hiçbirini kabul 
etmiyoruz. Sadece hakkımız olan 
şeylerini istiyoruz. Hindistan ve 
İngiltere'den sonra Gaziantep’te 
uygulanma ya başlayan KÜSGET 
projesi ve Örnek Sanayiciler, 
devletin desteklemesi gereken, 
yardım edilmesi zorunlu bir 
projedir. Sanayi kiralık işyerlerinde 
kurulmaz. Şimdi bizden istedikleri 
kira bedeli için: «Yüzyıl ayda bir 
lira kira vererek oturun» deseler 
kabul etmeyeceğiz. 

KÜSGET Bölge Müdürlüğü 
bize yardımcı olmuyor. Oysa 
Bakanlıkla işbirliği yapılıp 
sorunumuza çözüm bulunmalıdır. 
Bize yardımcı olacak tüm 
makamlara başvuracağız. 
Davamızı sonuna kadar 
savunacağız. Gerekirse başbakana 
kadar çıkacağız. En son çare 
olarak Birleşmiş Milletler UNIDO 
temsilciliğine sorunlarımızı 
ileteceğiz, yardım isteyeceğiz.»

Haksızlığa uğradıklarını söyleyen Örnek Sanayiciler öfkeli: 

“Yüzyıl bir lira kira ile oturun “Yüzyıl bir lira kira ile oturun 
deseler kabul etmeyeceğiz”deseler kabul etmeyeceğiz”
KÜSGET müdürü yardımcı olmuyor… “Gerekirse Birleşmiş Milletlere başvuracağız”

Belediye Zabıta Müdürlüğü yetkililerinden 
edinilen bilgilere göre son bir ay içinde halkın 
sağlığını tehdit eden gıda maddesi satan, fahiş 
fiyatla satış yapan on yedi işyeri kapatıldı. 

Belediye zabıtası son bir ay içinde esnafa 
ceza yağdırdı. 945 İşyerinden iki buçuk 
milyon lira para cezası alındı. Belediye 
yetkilileri bir ay içinde 11 bin 215 işyerini 
denetlediklerini söylediler. 

İlgililer ayrıca 425 kilo kokmuş etin 
yakalanarak imha edildiğini, satıcıları 
hakkında yasal işleme başvurulduğunu ifade 
ettiler.

Belediye Veteriner Müdürlüğü elemanları 
tarafından da bir ayda 95 işyeri denetlendi. 18 
işyerinden 34 bin 400 lira para cezası alındı. 
37 kasap ihtar edildi, 40 kasabın normal 
bulunduğu bildirildi.

Belediye esnafa ceza yağdırdı 
Sağlık kurallarına uymayan, fahiş fiyatla gıda maddesi satan 17 işyeri kapatıldı

Buna göre, 25 bin ton buğday kilosu 75-41 
liradan 1,8 milyara, 32 bin torba un 4584-
6096 liradan 188 milyona, 1538 ton hububat 
mamulü kilosu 162-250 liradan 110 milyon 
liraya, 500 ton mercimek 198-156 liradan 
96 milyon liraya, 10 ton nebati yağ 512-653 
liradan 6 milyona satıldı.

 Ayrıca 2 ton üzüm kilosu 224 liradan 

477 bine, 31 ton fıstık 1135- 1026 liradan 
35 milyona, 13 ton susam 420 liradan 5,5 
milyona, 724 ton pamuk 563-400 liradan 
369 milyona, 29 ton pamuk ipliği 924 
liradan 27 milyona, 37 bin küçükbaş hayvan 
kilosu 533-646 liradan 1,2 milyara, 20 adet 
dana kilosu 750 liradan 1,5 milyona, 7 ton et 
1100 liradan 7,7 milyon liraya satıldı.

Borsada 4 milyar liralık satış yapıldı 
Ticaret Borsasından yapılan açıklamaya göre 1 ay içerisinde 4 milyar liralık satış yapıldı. 

Belediye Meclisi 11. dönem haziran ayı 
son toplantısını yaptı. Dönem boyunca 26 
gündem maddesi karara bağlandı. Pek çok 
önergeyi görüşen meclisin son toplantısı 
yine tartışmalarla geçti. 

Gündemde, belediye de çalışan 
mevsimlik işçilerin kadroya alınması, 
daimi işçi statüsüne geçirilerek maaşlarına 
zam yapılması konusu bulunmakta 
idi. Fuar içinde bulunan düğün salonu 
büfesinin Cengiz Nakıpoğlu'na usulsüz 

yollarla verildiği önergesi vardı. 
Gecekondu önleme bölgesindeki 

arsalarla ilgili önerge ve su abonelerinden 
alınan depozit ücretlerinin artırılması 
konuları ile Mehmet Öztekin hakkında 
hazırlanan komisyon raporu meclise 
sunuldu.

Belediye Yazı İşleri Müdürü Mehmet 
Öztekin hakkında dört ayrı önerge daha 
verildi. Konunun tahkikat komisyonunda 
da incelenmesi istendi..

Belediye Meclisi haziran toplantısının sonuncusunu yaptı 

Öztekin hakkında dört önerge daha verildi

Konseylere her Odadan 
temsilci girdi 

GSO Meclis Başkanı Abdülkadir 
Konukoğlu, çok önemli olduğu ve 
ülkenin ağır toplarının bulunduğu 
Yüksek Koordinasyon Kurulu'na 
seçildi. TOBB Sanayi Konseyi'ne ise 
Abdülkadir Konukoğlu, Nejat Koçer 
ve Adil Konukoğlu seçildi. GSO'nun 
geçen dönemde iki konsey üyesi 
bulunuyordu. 

Aslan ve Yağcı TOBB 
Ticaret Konseyi'ne girdi

Ticaret Odası Başkanı Mehmet 
Aslan ve Meclis Başkanı Zeki 
Yağcı TOBB Ticaret Konseyi'ne 
seçilirken, Ticaret Konseyi yedek 
üyeliklerine GTO'dan Adil Sarıbaş 
ve Metin Özkarslı girdi. Diğer 
yedek üyeliklere ise Nizip Ticaret 
Odası Başkanı Mehmet Özyurt ve 
İslahiye Ticaret Odası Başkanı Selim 
Selimoğlu seçildi. Ticaret Borsası 
Başkanı Ömer Çelik'in TOBB Borsa 
Konseyi'ne seçildiği öğrenildi. 

Renkli görüntüler yaşandı 
Türkiye Odalar ve Borsalar 

Birliği'nin Akyurt'taki Büyük 
Anadolu Oteli'nde gerçekleştirilen 
60. Seçimli Olağan Genel Kurulu, 
seçim heyecanının yanı sıra renkli 

görüntülere de sahne oldu. Genel 
kurulun yapıldığı salon Atatürk 
posterleri, Türk bayrakları ve TOBB 
flamaları ile süslenirken, salondaki 
sahne çiçeklerle donatıldı. Salonda, 
Avrupa Birliği'nin bayrağı da 
sahne arkasındaki platformun bir 
bölümünde yer aldı. Sahneye dev 
bir ekran, salonun içerisinde ise 
küçük boyutlarda plazma ekranlar 
konularak, delegelerin genel kurulu 
daha rahat izlemeleri sağlandı. 
Salonda Rıfat Hisarcıklıoğlu'nun, 
Rusya Federasyonu Başkanı 
Vladimir Putin ve Almanya 
Başbakanı Gerhard Schröder’in de 
yer aldığı yabancı devlet adamlarıyla 
posterlerine de yer verildi. 

Kayseri Ticaret Borsası 
sucuk ekmek ikram etti 

Otelin girişinde de ilginç 
görüntüler yer aldı. Otelin dışına 
kurulan stantlarda da delegelere 
çeşitli ikramlarda bulunuldu. Kayseri 
Ticaret Borsası, otel bahçesine 
kurduğu büyük bir mangalda sucuk 
kızartarak delegelere ikram ederken, 
Avşarlar Kuruyemiş kurduğu stantta 
cezerye, Aydın Ticaret Borsası incir 
tatlısı, Antalya Ticaret ve Sanayi 
Odası ise turunç reçeli ikram etti. 

Bu arada genel kurulda. TOBB'un 
faaliyetlerinin anlatıldığı ve "Nasıl 
Bir Türkiye İstiyoruz?" isimli ikinci 
bir multivizyon gösterisi daha 
sunuldu. 

Hükümet üyeleri 
yoğun ilgi gösterdi 

TOBB genel kuruluna katılıp bir 
konuşma yapan Başbakan Recep 
Tayyip Erdoğan'ın yanı sıra hükümet 
üyelerinin de genel kurula yoğun 
ilgi gösterdiği görüldü. Genel 
Kurula, TBMM Başkan Vekili Sadık 
Yakut, Devlet Bakanı ve Başbakan 
Yardımcısı Mehmet Ali Şahin, 
Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı 
Murat Başesgioğlu, Sağlık Bakanı 
Recep Akdağ, Adalet Bakanı Cemil 
Çiçek, Enerji ve Tabii Kaynaklar 
Bakanı Hilmi Güler, Sanayi 
ve Ticaret Bakanı Ali Coşkun, 
Ulaştırma Bakanı Binali Yıldırım, 
Çevre ve Orman Bakanı Osman 
Pepe, Milli Eğitim Bakanı Hüseyin 
Çelik, CHP Genel Başkanı Deniz 
Baykal, DYP Genel Başkanı Mehmet 
Ağar, Türk-İş Başkanı Salih Kılıç, 
DPT Müsteşarı Ahmet Tıktık, DİSK 
Başkanı Süleyman Çelebi, siyasi 
partilerin temsilcileri ve çok sayıda 
bürokrat katıldı.

TOBB Seçimlerinde GTO ve Borsa da kazanımlarda bulundu 

Gaziantep Sanayi Odası Gaziantep Sanayi Odası 
seçimlerin yıldızı oldu seçimlerin yıldızı oldu 

TOBB Genel Kurulu'nda bin 351 kayıtlı delegeden bin 265'i oy kullandı. 60'ıncı 
Seçimli Olağan Genel Kurul'da seçime tek aday olarak giren Hisarcıklıoğlu, bin 257 
delegenin oyunu alarak genel başkanlık koltuğuna yeniden oturdu. Gaziantep Sanayi 
Odası Başkanı Nejat Koçer de TOBB Yönetim Kurulu üyeliğine yeniden seçildi.

Dış politika çok başarısız 
Hükümetin, olumsuzlukları söylemek 

isteyenleri susturma yoluna gittiğini 
iddia eden Sezer, şu görüşleri dile 
getirdi: "Ekonomi iyi değil. İşsiz sayısı 
tarihin en büyük noktasına ulaştı. Tarım 
kesimi çöktü, küçük esnaf ve sanatkar 
kriz dönemlerinde olduğundan çok 
fazla kepenk kapattı. Dış politika çok 
başarısız. Sorunlar çok büyük. Çözüm 
için daha fazla zaman kaybetmeden 
erken seçime gidilmesi gerekir."

DSP'nin iktidar olduğu dönemde 
gerek dış politikada, gerekse ekonomik 
alanda başarılı çalışmalar yaptığını 
belirten Sezer, "DSP, bedelini ödemek 
pahasına seçimi değil, ülkenin geleceğini 
düşünerek çok önemli işlere imza attı. 
Türkiye'yi 1999 yılında, bugünkülerin 
yaptığının aksine önkoşulsuz olarak 
Avrupa Birliği'ne taşıdı" dedi. 

Arınç, cumhuriyetin temellerini 
sarsacak girişimler yansıtıyor 

Demokratik Sol Parti Genel Başkanı 
Zeki Sezer, "Bu hükümetle birlikte sistem 
sorunu da tartışmaya açılmış oldu" dedi. 

Sezer, Duru Düğün Salonu'nda 
partililere hitaben yaptığı konuşmada, 
Başbakan Recep Tayyip Erdoğan 
ile Türkiye Büyük Millet Meclisi 
Başkanı Bülent Arınç'ın değiştiklerini 
söylediklerini, ancak bu söylemin 
"takiye" olduğunu ileri sürdü. TBMM 
Başkanı Arınç'ın bulunduğu görevinin 
ağırlığını kaldıramadığını öne süren 
Sezer. "Partisinin içinde rüştünü ispat 
etme iştahından bir türlü vazgeçemeyen 
Arınç, (Anayasa Mahkemesi'ni gerekirse 
kapatırız) diyerek, laik, demokratik 
Cumhuriyetin temellerini sarsacak 
girişimlerini, yansıtmış oluyor" diye 
konuştu. 

İşsizlik Cumhuriyet tarihinin en 

büyük rakamına ulaştı 
Arınç'ın, geçtiğimiz günlerde DSP'yi 

eleştirdiğini belirten Sezer, şunları 
söyledi: "TBMM Başkanı Arınç, bir 
Amerikan vatandaşı hanımın, TBMM'de 
yaptığı şova engel olan DSP'lileri kast 
ederek, (dışarı dışarı diyenler, şimdi 
meclis dışında kaldılar) diye incilerde 
bulunmuş. Sayın Arınç, biz şimdi 
meclis dışındayız ama Amerika'da 
değiliz. Halkımızla birlikteyiz." 
İşsizliğin Cumhuriyet tarihinin en 
büyük rakamına ulaştığını, Başbakan 
Erdoğan'ın Türkiye'de büyümenin yüzde 
9.9 olduğunu söylediğini ancak, bu 
büyümenin alım gücü- ne yansımadığını 
ifade eden Sezer, "Başbakan Erdoğan, 
açıklamalar yaparak, ekonominin iyiye 
gittiğini söylüyor. Ancak, ithalatla 
ihracat arasındaki fark 34 milyar dolara 
çıktı. Başbakan bu rakamı ekonomiye 
ekleyip, ekonominin büyüdüğünü 
söylüyor. Anadolu'da bir tabir var. Gelsin 
de bunu benim külahıma anlatsın" dedi. 

AB'nin önündeki en 
büyük engel bu hükümettir 

Sezer, hükümetin AB'yi kendisine 
hedef olarak belirlediğini ancak, 
AB'nin önündeki en büyük engelin 
yine hükümet olduğunu savundu. 
Hükümetin AB için her türlü girişimde 
bulunmayı taahhüt ettiğini belirten 
Sezer, "AB uğruna Kıbrıs'ı verme 
girişiminde bulundular. Alevileri ve 
Kürt kökenli vatandaşları, azınlık, 
statüsüne indirgeme girişiminde 
bulundular. Başbakan gölge etmesin, 
bu ülke bu sorunları aşar" diye konuştu. 
Başbakan Erdoğan'ın sendikalar 
arasında ayrımcılık yaptığını, öne süren 
Sezer, hükümete yakın sendikalara üye 
olunması için diğer sendika üyelerine 
baskı yapıldığını iddia etti.

İşsiz sayısı tarihin en üst noktasına ulaştı 
DSP Genel Başkanı Zeki Sezer, Türkiye'nin iyi yönetilemediğini öne 

sürerek, "Erken seçim olmalı, Türkiye her geçen gün irtifa kaybediyor" 
dedi. Sezer, Türkiye'nin iki buçuk yıldan beri iyi yönetilmediğini ve şu 
anda çok sıkıntılı bir dönemden geçtiğini öne sürdü. 
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Çömez söz alarak, “Gül’e teşekkür 
ediyorum, yıllar sonra bu akşam Ergenekon 
davasının bir kumpas davası olduğunu 
Meclis çatısı altından bir kere daha ifade 
etti. Yalnız, kaderin cilvesine bakın ki Sayın 
Başkan, ben o davada, o kumpas davasında 
sokaklarda yatarken, zulüm görürken siz 
Adalet Bakanıydınız. O dönemin Adalet 
Bakanı olarak diyorsunuz ki o bir kumpas 
davasıydı. Lütfen bu milletten özür dileyin, 
rica ediyorum sizden” dedi.

Ergenekon davaları 
büyük bir kurgu ve kumpastı

Gaziantep Bölge İdare Mahkemesi 6. İdari Dava 
Dairesi, 6 Şubat depremlerinde 25 kişinin öldüğü 
Hasoğlu Apartmanı ile ilgili sekiz kamu görevlisi 
hakkında soruşturma izni vermeyen Adıyaman 
Valiliği'nin kararını iptal ederek soruşturma 
izni verdi. Müşteki avukatlarından Uygar Ekici, 
ANKA Haber Ajansı'na yaptığı değerlendirmede, 
"Tarafımızca yapılan itirazların kabul edilerek 
soruşturma izni verilmesi kararını sorumluların 
cezalandırılması ve maddi gerçeğin ortaya 
çıkması bakımından önemsiyoruz" dedi.

Maraş merkezli depremlerde Adıyaman'ın 
Merkez ilçesinde bulunan Hasoğlu Apartmanı 
da yıkıldı. Bu apartmanda 25 kişi öldü ve 3 kişi 
yaralandı. Adıyaman Cumhuriyet Başsavcılığı, 
Adıyaman Valiliği'nden Hasoğlu Apartmanı'nın 
yıkılmasında ihmali bulunan Adıyaman 
Belediyesi Yapı Kontrol Birimi görevlileri ile 
Adıyaman Belediyesi'nin ilgili birimindeki yapı 
ruhsatlarında proje kontrollerinden sorumlu 

görevliler (7 Mayıs 2019 tarihli kat ilavesi 
ruhsatına esas) hakkında soruşturma izni talep 
etti.

Adıyaman Valisi Osman Varol, Adıyaman 
Belediyesi'nde görevli; yapı kontrol müdürü Bekir 
Bilgin, yapı kontrol eski müdürü Ferhat Bülent 
Özer, yapı kontrol şefi İrfan Günay Çelik, belediye 
eski mimarı Hümeyra Taş, jeoloji mühendisi 
Fahri Yılancı, inşaat mühendisi Mehmet Fatih 
Boybay, inşaat teknikerleri Mahmut Sağlam 
ve Tulgay Sarıkaya hakkında soruşturma izni 
vermedi.

Söz konusu karara karşı Adıyaman Cumhuriyet 
Başsavcılığı ile Hasoğlu Apartmanı'nda 
yakınlarını kaybeden aileler, Gaziantep Bölge 
İdare Mahkemesi Başkanlığı'na itiraz ederek 
sekiz kamu görevlisi hakkında soruşturma izni 
verilmesini talep etti.

İitirazları değerlendiren Gaziantep Bölge İdare 
Mahkemesi 6. İdari Dava Dairesi, Adıyaman 

Belediyesi'ndeki 8 kamu görevlisi hakkında 
soruşturma izni verilmesine karar verdi. Müşteki 
avukatlarından Uygar Ekici, kararı değerlendirdi:

"Bilindiği üzere 6 Şubat tarihli depremlerde 
yıkılan çok sayıda bina yıkılmış ve yine ciddi 
sayıda can kaybı meydana gelmiştir. Bina 
yıkımları ve gerekse de can kayıplarında 
müteahhit, yapı denetim firması, statik proje 
sorumluları vb. kişilerin sorumluluğu kadar kamu 
görevlilerin de sorumluluğu bulunmaktadır. 
Nitekim kamu idarelerinin yetkileri dahilinde 
olan denetleme görevi layığıyla yerine getirmemiş 
olmaları ile yıkım ve can kayıpları arasında illiyet 
bağı olduğu açıktır. Karar merci tarafından kamu 
görevlileri hakkında soruşturma izni verilmemesi 
şeklinde verilen kararlar hukuki dayanaktan 
yoksundur. Tarafımızca yapılan itirazların kabul 
edilerek soruşturma izni verilmesi kararını 
sorumluların cezalandırılması ve maddi gerçeğin 
ortaya çıkması bakımından önemsiyoruz." 

Bakan Yerlikaya, "Yasa dışı bahis huzurumuzu 
bozan bir tuzaktır. Hem kişilerin hayatını hem de 
toplumsal yapıyı zedeleyerek ekonomik, ahlaki 
ve sosyal problemlere yol açan yasa dışı bahisle 
mücadelemiz aralıksız devam ediyor" diyerek, 
operasyonlarla ilgili şu bilgileri paylaştı:

"Cumhuriyet Başsavcılıkları ile Emniyet 
Genel Müdürlüğü Siber Suçlarla Mücadele 
Daire Başkanlığı koordinasyonunda; İl Emniyet 
Müdürlükleri Siber Suçlarla Mücadele Şube 
Müdürlüklerince İstanbul, İzmir, Adana, Ankara, 
Antalya, Hatay, Aydın, Bursa, Batman, Muğla, Van, 
Kocaeli, Sakarya, Trabzon, Diyarbakır, Konya, 
Kütahya, Şanlıurfa, Niğde, Denizli, Mardin, Ağrı, 
Karabük, Balıkesir, Çanakkale, Eskişehir, Rize, 
Tekirdağ, Adıyaman, Afyonkarahisar, Burdur, 

Edirne, Gaziantep, Iğdır, Kayseri, Kırıkkale, 
Malatya, Ordu, Yalova, Aksaray, Amasya, Bartın, 
Bingöl, Çorum, Düzce, Giresun, Hakkari, 
Kars, Kırşehir, Manisa, Nevşehir, Samsun, 
Sivas ve Şırnak'ta düzenlenen “SİBERAĞ-12” 
operasyonlarında şüphelilerin;

Yurt dışı merkezli bahis ve sanal kumar alt yapısı 
sağlayan şirketler üzerinden, ülkemizde faaliyet 
yürüten kripto varlık hizmet sağlayıcılarıyla; 
yasa dışı bahis sitesi için alt yapı hizmeti satın 
almak amacıyla "kripto varlık transferi yapmak" 
suçundan Savcılıklarımızca haklarında soruşturma 
başlatıldı.

Operasyonlar sonucu; 5 adet ruhsatsız tabanca, 
çok miktarda döviz ve kripto varlık ile çok sayıda 
dijital materyal ele geçirildi." T24

Antep’te yasadışı 
bahis operasyonu

Hapishanede kalamayacak durumda 
olmalarına rağmen tahliye edilmiyorlar

Bayram, ‘’Mahpusların özgürlüklerini 
engelleyen İdare ve Gözlem Kurulu kararlarıyla 
mahpusların denetimli serbestlik ve koşullu 
salıverilme hakları engelleniyor. Van Milletvekili 
Gülistan Kaçmaz Sayyiğit’e Adalet Bakanlığı 
tarafından verilen bilgiye göre yılın ilk 11 
ayında hapishanelerde 709 mahpusun yaşamını 
yitirdi. Bu sayı bile tek başına hapishanelerde 
yaşam hakkına yönelik ihlallerin geldiği 
noktayı göstermesi açısından önemli. Türkiye 
hapishanelerinde en ağır sorunlardan olan hasta 
mahpuslar sorununa dair ise devlet ve hükümet 
yetkilileri tarafından hiçbir çözüm politikası 
ortaya konulmamakta ve ağır hasta, ileri yaşta 
ve engelli mahpuslar, hapishanede kalamayacak 
durumda olmalarına rağmen tahliye edilmiyor’’ 

tespitini yaptı. 
Ağır tecrit ve izolasyon 

uygulamalarına son verilmeli
Katliamın yaşanmasında sorumluluğu olan 

tüm faillerin yargılanması ve adaletin sağlanması 
çağrısında bulunan Bayram, ‘’Ağır tecrit ve 
izolasyon uygulamalarına son verilmeli. F Tipi, 
Yüksek Güvenlikli, S Tipi ve Y Tipi hapishaneleri 
kapatılmalı. Mahpusların tahliyelerini engelleyen 
İdare ve Gözlem Kurulları kaldırılmalı. İşkence 
ve kötü muamelelere son verilmeli ve sorumlu 
olanlar hakkında etkin soruşturmalar açılmalı. 
Mahpusların adil yargılanma, sağlık hizmetlerine 
erişim, yeterli beslenme, hijyen koşullarına, 
kültürel ve sosyal haklara, avukatları ve aileleriyle 
görüşebilme haklarına erişiminin ayrımsız bir 
şekilde sağlanmalı’’ ifadelerine yer verdi. Haber 
Merkezi 

Hapishaneler, insan hakları ihlal merkezlerine dönüştü

2024 yılında esnafın kendi çarkını döndürmek 
için yoğun bir mücadele verdiğini kaydeden 
Gaziantep Kuaförler, Güzellik Merkezleri ve 
Manikürcüler Odası Başkanı Mesut Alkava, 
‘’Çarkını döndüremeyen esnaflarımız kepenk 
kapatmak zorunda kaldı. Kapanan iş yeri 
sayısı, yeni açılan iş yeri sayısından daha fazla’’ 
tespitini yaptı. 

Kredi kartı ile çarkımızı 
döndürmeye çalışıyoruz

Gelirin gideri karşılamadığını sözlerine 
ekleyen Alkava, ‘’Gelirler ile kiraları, elektrik, 
su ve doğalgaz faturalarını ödemekte ve 
çalışanların maaşını karşılamakta zorlanıyoruz. 
Kredi kartı ile aktar-döndür yapıyoruz, 
çarkımızı bu şekilde döndürmeye çalışıyoruz. 
Bunun sürdürülebilir bir politika olmadığını 
biliyoruz, lakin yapacak bir şey yok’’ şeklinde 
konuştu. 

Kiralar konusunda 
esnafımızın cebi yanacak

Türkiye İstatistik Kurumu verilerine göre 
kiralara yapılacak zam oranının yüzde 60 
oranında olduğunu ifade eden Alkava, ‘’Şu anda 
kiralara yüzde 60 oranında zam yapılabilir, 
ancak mülk sahibi ne kadar zam yapacak 
bilemiyoruz. Dolayısıyla dükkan sahiplerinin 
kiralara ne kadar zam yapacağını bekliyoruz. 
Ama kiralar konusunda esnafımızın cebinin 
yanacağını düşünüyoruz’’ açıklamasında 
bulundu.

Sigorta primlerinin yüksek 
olması esnafların belini büküyor

Küçük esnafa destek olunması gerektiğini 
kaydeden Alkava, ‘’Asgari ücretin 
güncellenmesiyle birlikte yıl başından sonra 
sigorta primlerinin fiyatı yükselecek. Sigorta 
primlerinin yüksek olması esnafların belini 
büküyor. Bu konuda bir adım atılmalı ve artışın 
yapılmaması lazım. Dükkan kira artışlarına bir 
sınırlama getirilmeli. Elektrik ve su faturalarının 
sabitlenmesi önemli’’ ifadelerini kullandı.

Siftah etmeden dükkan 
kapatan esnaflarımız bulunuyor

Alkava, ‘’İşler büyük oranda düştü. Kış 
mevsiminin gelmesiyle bu oran daha da arttı. 
Siftah etmeden dükkan kapatan esnaflarımız 
bulunuyor. Ekonomik kriz kayıt dışı çalışanların 
sayısının artmasına neden oldu. Çünkü herkes 
maliyetleri nasıl kısabilirim düşüncesiyle 
hareket ediyor. Sektörlerin yeniden canlanması 
için can suyu kredileri verilmesi çağrımızı 
yineliyoruz’’ dedi. Haber Merkezi

Kapanan iş yeri sayısı 
yeni açılandan daha fazla

Şehitkamil Belediye Başkanı Umut Yılmaz, 
Gaziantep Futbol Kulübü’ne desteğini 
sürdürüyor. Takıma sponsorluk desteği sağlayan 
Yılmaz, kırmızı siyahlıların evinde oynadığını 
maçlara da bilet desteği veriyor. Takımın, evinde 
oynadığı tüm karşılaşmalarda binlerce taraftara 
bilet hediye ederek, tribünlerde taraftarın yer 
almasını sağlayan Yılmaz, haftasonu oynanacak 
maçta da bu desteğini sürdürdü.

Yılmaz, son haftalarda taraftarın da desteğiyle 
alt sıralardan kurtulan kırmızı siyahlıların 
Antalyaspor'u konuk edeceği maçta 2 bin 
taraftara bilet hediye edeceklerini müjdeledi. 
Yılmaz, “Şehrimizin marka değeri Gaziantep 
FK, bu hafta Antalyaspor ile mücadele 
edecek. Her maç olduğu gibi bu karşılaşmada 
da takımımızın yanında olacağız. Başvuru 
yapan 2 bin taraftarımıza bilet hediye 
edeceğiz. Taraftarlarımız, başvurularını 21 
Aralık Cumartesi günü 10.00-12.00 saatleri 
arasında www.sehitkamil.bel.tr adresi üzerine 
yapabilecekler. Tüm taraftarlarımızı takımımızın 
yanında yer almaya davet ediyorum” dedi.Haber 
Merkezi

2 bin taraftara 
bilet hediye edecek

Eğitim Nobeli’ne aday gösterilen Dünyanın En 
İyi Öğretmenleri Listesi’ne adını yazdıran ilk Türk 
öğretmen Dilek Livaneli Gaziantep Üniversitesi 
öğrencileriyle bir araya gelerek, başarı hikayesini 
paylaştı.

Eğitim Nobeli olarak adlandırılan Onursal 
Başkanlığını ABD eski Başkanı Bill Clinton’ın 
üstlendiği Varkey Gems Foundation tarafından 
Dünyanın En İyi 50 Öğretmeni arasına seçilen 
ilk Türk öğretmen Dilek Livaneli Gaziantep 
Üniversitesi Eğitim Fakültesi öğrencileriyle 
buluştu. 

Avrupa Parlamentosu Uluslararası Lider Kadın 
Ödülünün de sahibi olan Livaneli, öğrencilere 
hitap ettiği konuşmasında, “Umutlarınızı 
kaybetmeyin. Psikolojik sermayeniz güçlü olsun. 
İyimser olun ve öz yeterliliklerinizin farkına varın. 
Yılmayıp yolunuza devam edin.”   dedi.

Öğretmenlik mesleğinin gönül, vicdan ve 
nesillere dokunma işi olduğunu vurgulayan 
Livaneli, “Eğitim hepimizin meselesi. Türkiye’de 1 
milyondan fazla öğretmen var ve bu çok büyük bir 
güç. Türkiye’nin kalkınmasından, değişmesinde 
öğrencilerin kendilerine çok güvenmelerini 
istiyorum” ifadelerinde bulundu.

Son beş yıldır ‘Bir Dilek Yetmez’ projesini 
yürüttüğünü belirten Livaneli konuşmasının 
devamında şunları söyledi: “Eğitim Fakültelerini 
geziyorum. Motivasyon, iletişim, girişimcilik ve 
topluma hizmet eğitimleri verip, kendi hikayemi 
paylaşıyorum. ‘Bir Dilek yetmez’ Projesi Milli 
Eğitim Bakanlığı tarafından Avrupa Birliği Genel 
Müdürlüğü UNESCO’ya sunuldu. Dünyadaki 
10 projeden biri seçildi. Öğretmenlerin 
etkililiğini ve etkinliğini artırmadaki üstün başarı 
uygulamalarından biri seçildi.” Haber Merkezi

İyimser olun ve öz 
yeterliliklerinizin farkına varın

Lider Kanalizasyon ve Kanal 
Görüntüleme firması sahibi 
Said Koca, ‘’Firma olarak, 
kanal açma ve tıkanıkları son 
sistem elektronik cihazlarla 
açıyoruz. Vatandaşlarımıza 
bir telefon kadar yakınız’’ 
ifadelerini kullandı. 

Tıkanıklıkları son sistem 
elektronik cihazlarla 

açıyoruz
Lider Kanalizasyon ve Kanal 

Görüntüleme firmasının 
23 yıldan beri Gaziantep’e 
hizmet verdiğini ifade eden 
Koca, ‘’Tuvalet, banyo ve 
mutfaktaki tıkanıklığı açma, 
kanal açma, rögar bulma ve 
temizleme, vidanjör ile su 
çekilmesi gibi işlemlerimiz 
mevcut. Tıkanıklıkları son 

sistem elektronik cihazlarla 
açıyoruz’’ dedi. 

Toplamda 4 şubemiz 
bulunuyor

Tıkanıklıkların mevsim 
ile alakasının olmadığını 
dile getiren Koca, ‘’Karataş, 
Konak Mahallesi, Vali 
Konağı ve Kolejtepe olmak 
üzere toplamda 4 şubemiz 
bulunuyor. Tıkanıklık 
genellikle ıslak mendil, 
peçete ve yemek yağı gibi 
şeylerden dolayı yaşanıyor. 
Boruların tıkanması Islak 
mendil ve peçete atılmasına 
ve yemek yağı dökülmesine 
bağlı. Bunlar atılmaz ise 
borunun kullanım ömrü 10 
yıl’’ şeklinde konuştu. Haber 
Merkezi 

Artık kaçak ve tıkanıklıklar elektronik cihazlarla tespit ediliyor

Kamu görevlilerine soruşturma izni Kamu görevlilerine soruşturma izni 
vermeyen valiliğin kararını iptal ettivermeyen valiliğin kararını iptal etti

Vize sorunu lojistik sektörüne büyük darbe vurdu
Nakliye sektörü her zaman 

üvey evlat muamelesi gördü
Aydıngüler, ‘’Türkiye’nin ticari anlamda yükünü 

omuzlayan nakliye sektörü her zaman öksüz ve 
üvey muamelesi gördü. Ticari taksilere uygulanan 
ÖTV, ne yazık ki ülkenin ekonomisine en büyük 
katkıyı yapan lojistik sektörüne yapılmıyor. Şoför 
sıkıntısı sektörümü zorluyor. Durum böyle devam 
ederse Avrupa gibi şoför arar hale geleceğiz’’ dedi. 

Vizeye başvuran 
şoförlere zorluk çıkarıyorlar

2024 yılında ticari olarak yüzde 65 oranında 
küçüldüklerini söyleyen Aydıngüler, esnafın öz 
sermayesi ile ayakta kalma mücadelesi verdiğini 
anlattı. ‘’Akaryakıt fiyatlarının sürekli olarak 
değişmesi, giderlerimizin çok yüksek olması 
bizi çok etkiliyor. Üretilen ürünlerin ihraç 
edilmesi gerekiyor. Ancak ne yazık ki şoförlere 
vize verilmediği için firmalar yüzde 50 kapasite 

ile çalışmak zorunda kalıyor. Vizeye başvuran 
şoförlere zorluk çıkarıyorlar. Bir ürünün 
ihracatının engellenmesi hem firmaya hem de 
ülke ekonomisine zarar veriyor. O yüzden bu 
vize sorunu bir an önce çözüme kavuşturulmalı’’ 
şeklinde konuştu. 

Sektörümüz cazibesini yitiriyor
Aydıngüler, ‘’En büyük sorunlarımızdan birisi 

hiç şüphesiz genel giderler. Otoban ücretleri 
çok yüksek. Bu ücretler düşmesi gerekirken 
her yıl artan ücret 6 ayda bir artmaya başladı. 
Akaryakıtın inişli-çıkışlı olması bizleri etkiliyor. 
Nasıl dövizin sabit kalması sağlanıyorsa bu 
giderlerimizin sabit kalması sağlanmalı. Şu 
anda şoför sıkıntısı yaşanıyor. Bunun en büyük 
etkeni ise SRC belgesi. SRC belgesi en az 4 ayda 
alınabiliyor. Dolayısıyla sektörümüz cazipliğini 
yavaş yavaş yitiriyor’’ tespitini yaptı. Haber 
Merkezi 

Ticaret Borsası Başkanı Mehmet Akıncı, tarımda dijital 
dönüşümün dünyada hızla geliştiğini belirterek, bu 
dönüşümün yalnızca verimliliği artırmakla kalmayıp, 
sürdürülebilir kalkınma adına büyük fırsatlar sunduğunu 
söyledi.

Dijitalleşmenin, özellikle iklim değişikliği gibi küresel 
sorunlar ışığında tarımın geleceği için artık kritik öneme 
sahip olduğunu kaydeden Akıncı, yaptığı açıklamada dijital 
çözümlerin Türk tarımına sağlayacağı avantajları ve bu 
alandaki gelişmeleri değerlendirdi.

Tarımda dijitalleşmenin, verimliliği artırmak ve çevresel 
sürdürülebilirliği sağlamak adına büyük bir potansiyel 
taşıdığına işaret eden Akıncı, “Akıllı tarım uygulamaları, 
sensör teknolojileri, drone kullanımı ve yapay zekâ 
destekli analizler çiftçilere çeşitli olanaklar sunmakta. Bu 
teknolojiler özellikle su tasarrufu, toprak yönetimi ve gübre 
kullanımı gibi konularda çok büyük faydalar sağlamakta” 
dedi.

İklim Değişikliğiyle Mücadelede Dijital Tarımın Rolü
İklim değişikliği gibi zorluklarla mücadelede dijital 

tarımın önemli bir araç haline dönüştüğünü vurgulayan 
Akıncı, “Değişen iklim koşulları nedeniyle tarımda 
karşılaşılan riskler her geçen gün artmakta. Bu koşullara 
uyum sağlamak ve tarımda güvenli adımlar atmak 

için dijital teknolojilerin sağladığı avantajları göz ardı 
etmemeliyiz. İklim değişikliğiyle mücadelede dijitalleşme, 
yalnızca üretim süreçlerini optimize etmekle kalmıyor, aynı 
zamanda çevresel etkileri azaltarak daha sürdürülebilir 
tarım yöntemlerinin önünü açıyor “ifadelerini kullandı.

Dijitalleşmenin Yaygınlaştırılması İçin Yapılması 
Gerekenler

Dijital dönüşümün Türk tarımında hız kazanabilmesi 
için devlet ve özel sektör iş birliğinin bu konuda daha da 
güçlendirilmesi gerektiğine dikkat çeken Akıncı, çiftçilerin 
dijital çözümlerden daha fazla faydalanabilmesi için eğitim 
ve destek programlarının mutlaka yaygınlaştırılması 
gerektiğini söyledi.

Tarımda dijitalleşmenin yaygınlaşabilmesi için çiftçilerin 
bu yeni teknolojilere adapte olabilmesinin çok büyük 
önem taşıdığını aktaran Akıncı, bu noktada sağlanacak 
eğitimlerin, teknolojiye erişim kolaylıklarının ve finansal 
desteklerin dönüşüm sürecine pozitif yönde katkı 
sağlayacağını dile getirdi.

Gaziantep’in, dijital tarım uygulamalarını hızla 
benimseyen bir şehir olmasının gelecek adına önem 
taşıdığına vurgu yapan Akıncı, bu durumun hem kent 
ekonomisine hem de Türk tarımına katkı sağlayacağını 
sözlerine ekledi. Haber merkezi

Tarımda digital dönüşüm sürdürülebilir kalkınma adına büyük fırsat


